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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 31. 03. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj, 

MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka 
Kostelníková  

I. Chod fakulty: 

 Dne 7. 4. 2008 od 9.00 hod. proběhne rozšířené kolegium děkana (místnost č. 106). Na 
programu jednání budou projekty FRVŠ pro rok 2009, příprava studijních plánů na 
akademický rok 2008/2009, informace o Etickém kodexu a různé. 

 Letní škola muzikálu se uskuteční v období od 30. června do 4. července 2008, účastnický 
poplatek činí 4.000,- Kč; 

 Letní škola herectví proběhne v termínu od 6. do 12. 7. 2008, účastnický poplatek byl 
stanoven na 2.000,- Kč. 

 Kolegium děkana doporučilo poskytnout výjimečně vyšší příspěvek na na projekt 
studentky L. Repašské (III. r. ČR). Příspěvek bude poskytnut do maximální výše 3.000,- 
Kč.   

 Kolegium děkana projednalo Směrnici o poskytování příspěvku na penzijní připojištění a 
souhlasí se zásadami předložené směrnice. Kladné stanovisko bude tajemník prezentovat 
na nejbližším kolegiu rektora. 

 Kolegium děkana navrhlo zařadit vytištění sborníku z předchozích ročníků festivalu 
dramatické výchovy „Sítko“ do Edičního plánu a to v nejbližším možném termínu 
(nejlépe již na rok 2008). 

 Tajemník DIFA informoval o vývoji rozpočtu pro letošní kalendářní rok. Dne 19. března 
2008 byl schválen rozpočet JAMU. Je finalizována příprava rozpočtu DIFA, která vychází 
ze skutečnosti, že nebudou výrazně navýšeny prostředky na provoz (EO, SB). V 
nejbližších dnech bude osloven předseda AS DIFA JAMU se žádostí o svolání jednání, na 
kterém by měl být rozpočet fakulty schválen. Senátu budou předloženy i Výroční zprávy 
(o činnosti i hospodaření) k vyjádření. 

 Dnes 31. března 2008 je termín připomínkování znění Výroční zprávy za rok 2007, kterou 
rektorát zkompletoval (na základě fakultních podkladů). Nalezené nesrovnalosti dořeší pí. 
Bartoková s pí. Hálovou v průběhu dnešního dne. 

 Děkan DIFA informoval o materiálu „Bílá kniha terciárního vzdělávání“. Tento dokument 
by měl být základem nově připravovaného Vysokoškolského zákona. Obsáhlá diskuse se 
uskuteční v průběhu května (konkrétně v pondělí 12. května v Praze) – za fakultu se 
předpokládá účast děkana, tajemníka a eventuálně některého proděkana. 

 doc. S. Macková informovala o průběhu jednání k návrhu Etického kodexu VŠ 
pracovníků a studentů. Materiál je připraven k předložení široké akademické obci k 
diskusi. 

 Kolegium děkana projednalo dramaturgický plán studia Marta na příští sezónu. 
II.   Studijní záležitosti: 
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 Kolegium děkana projednalo známkování hlavních předmětů v ateliéru činoherního 
herectví prof. N. Brettschneiderové. Hodnocení předmětů základu oboru bude námětem 
diskuse v obecné rovině a zachování parity (množství klasifikovaných předmětů) mezi 
jednotlivými ateliéry zajistí děkan konzultací s jednotlivými vedoucími ateliérů při 
přípravě studijních plánů na další akademický rok. Za předmět Herecká výchova bude 
udělen klasifikovaný zápočet, ve kterém bude zahrnuto i hodnocení herecké práce na 
projektech, které nebudou klasifikované. 

 Mgr. A. Záboj (Laboratoř práce s médii) požádal o zrušení pomocné odborné síly (T. 
Koňařík). Kolegium žádost schválilo. 

 Mgr. P. Francán (Laboratoř práce s médii) požádal o zařazení studentky R. Sičové do 
seznamu pomocných odborných sil. Studentka působila v laboratoři práce s médii od 
počátku ak. roku 2007/2008, přestože pomocná síla zde doposud nebyla jmenována. KD 
souhlasí s jejím ustanovením (studentka obdrží stipendium POS za celý kalendářní rok 
2008 v řádných termínech) a za období říjen – prosinec 2007 bude studentce přiděleno 
mimořádné stipendium ve výši 1.500,- Kč. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studenta BcA. J. Tedly (II. navaz. Mg. DM) o změnu 
tématu diplomové práce. Vedoucí diplomové práce a vedoucí ateliéru doc. J. Kolegar 
souhlasí. 

 Pěti studentům ateliéru DV bylo uděleno mimořádné stipendium ve výši 300,- Kč v 
souvislosti s účastí na představení divadla ve výchově v Praze. 

 Šesti studentům ateliéru scénografie bylo uděleno mimořádné stipendium ve výši 300,- Kč 
v souvislosti s účastí na generální zkoušce inscenace Národního divadla v Praze. Pedagog 
předmětu a vedoucí ateliéru žádost doporučilo. 

 Student Tomáš David (I. roč. ČH) podal žádost o přidělení mimořádného stipendia ve výši 
1.521,- Kč v souvislosti s jeho zapojením do projektu „Spojka“, který realizují studenti 
DAMU při přípravě letošního ročníku Zlomvaz. Žádost je podpořena vedoucí ateliéru O. 
Smilkovou a k žádosti o příspěvek se připojila i MgA. B. Tůmová (DAMU). KD souhlasí. 

 Studentky Anežka Kubátová a Bára Jelenová (IV. roč. ČH) žádají o mimořádné 
stipendium v souvislosti s individuální cestou na festival do Lodže, kde bude DIFA 
prezentována svým představením. O této „specifičnosti“ kolegium vědělo předem (viz. 
ferman Divadla u stolu, kde obě studentky hostují) a nominovalo představení s vědomím 
vyšších nákladů. Každé studentce tedy bylo poskytnuto stipendium ve výši 
1.000,- Kč. 

 Kolegium děkana projednalo odvolání uchazeče o studium na RTDS, který v rámci 
formulace uvedl, že mu při dotazu v souvislosti s odvolacím řízením nebyly zpřístupněny 
všechny materiály, které byly součástí přijímacího řízení – čímž prý byl porušen zákon. 
Studijní oddělení DIFA uvedlo, že student měl možnost nahlédnout do požadovaných 
materiálů, které měly vliv na rozhodnutí přijímací komise a učinit si opis „protokolu“ pro 
vlastní potřebu, což také učinil (uchazeči nebylo umožněno materiály ofotit).  Odvolání 
bylo děkanem DIFA zamítnuto a bude, společně s dalšími, postoupeno rektorovi JAMU. 

III. Zahraniční záležitosti: 
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 Studentka 3. ročníku dramaturgie VŠMÚ Bratislava žádá o umožnění studia na DIFA v 
ZS 2008/2009. Její přijetí musí schválit prof. Cejpek, vedoucí ateliéru dramaturgie, 
kterého by se toto přijetí týkalo. 

 MgA. J. Kostelníková informovala, že organizátoři Projektu Istropolitana nemohou DIFA 
nabídnout prostor pro inscenaci ateliéru muzikálu „Godspell“, který by vyhovoval 
zaslaným požadavkům, mohou zajistit pouze menší jeviště. Dále je třeba navrhnout 
způsob dopravy. V této věci bude konzultováno s doc. Janěkovou (M), Dr. Bergmanem 
(H) a doc. Kolegarem (technické a technologické možnosti). 

 MgA. Ivo Krobot požádala o udělení mimořádného stipendia pro studenty J. Prokešovou, 
D. Pizingera a Z. Pittnerovou v souvislosti s návštěvou Theater Brett ve Vídni. 
Stipendium schváleno ve výši 350,- Kč. 

 Dne 3. 4. od 13.30 do 14.30 pořádá MgA. Kostelníková informační seminář pro pedagogy a 
studenty DIFA o Finančních mechanismech/EHP Norska. 

 Organizátoři Wyszpianski projektu potřebují podrobné ifnormace o překladateli 
publikace, na které se DIFA bude podílet. Věc bude projednána během týdne s Mgr. 
Kovářovou. 

 MgA. Kostelníková informovala o konání letní školy Art Managementu na Sibelius 
Academy v Helsinkách, a to v době 5. - 21. 8. 2008. Informace bude předána ateliéru DM 
a JT. Protože se jedná o prázdninový termín, účast bude ponechána na dobrovolnosti 
studentů a na jejich náklady. 

 Dále informovala o konání festivalu v Gissenu (Německo), který představí projekty 
spojující divadlo a audiovizuální techniku, němý film (bude nabídnuto ateliéru KSFT). 

IV. Projekty a granty: 

 DIFA podává žádost o Standardní grant Grantové agentury ČR, a to na tříletý projekt 
„Dokumentace a analýza tvorby brněnských studiových divadel“. Navrhovatelem projektu 
je prof. PhDr. Josef Kovalčuk. 

 Do 10. 4. 2008 mohou na fakultu (odd. vnějších vztahů) podat pedagogové a studenti 
Ph.D. návrhy projektů Fondu rozvoje vysokých škol pro rok 2009. Vyhlášení programu je 
k dispozici na webu fakulty nebo na www.frvs.cz. Podrobnější informace podá MgA. L. 
Abou. Děkan DIFA informaci předá na doktorském semináři dne 1. 4. 2008.  

 Kolegium děkana projednalo přípravu projektových záměrů OP VpK a VaVpI. Návrhy 
budou zaslány rektorátu dne 1. 4. 2008 a 4/4 v 10.30 se v této záležitosti uskuteční setkání 
v pracovně kvestorky (zúčastní se tajemník, projektoví manažeři DIFA a doc. Macková). 

 Dne 7. 6. 2008 ve 14.15 hod. vystoupí studenti muzikálového herectví pod vedením D. 
Klementové v rámci projektu „Festival bez opony“ - Brno město uprostřed Evropy. 

V. Různé: 
 doc. Macková informovala o průběhu regionálního kola přehlídky Šrámkův Písek. Do 

budoucna by ADV chtěl regionální kolo přehlídky konat i nadále na DIFA (nejlépe v 
prostorách KM) a spolupracovat i s jiným ateliéry DIFA. Termín se však nesmí krýt 
s obdobím dokončování bakalářských projektů. 

 

http://www.frvs.cz/
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zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 


